

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 3-9/1/19

Prayer items 1st week of January

1. Give thanks to the Lord for a new year 2019. As we rededicate ourselves to God this year, may God help us to be faithful in whatever He has entrusted us with.
2. Pray for those who are still grieving over their loss ones during this Christmas season. Pray that they will continue to look to God for mercy and grace. May they receive hope and peace from the Lord.
3. Pray for the existing or new elected leaders of the church as they are starting their new term of service. Pray that they will be sensitive to the need of the church and have the wisdom to implement new ideas or strategies in the church to glorify our Father in Heaven.
4. Pray for our Prime Minister Tun Dr Mahathir Mohamad. May God grant him wisdom and courage to implement new ideas to help the people of all races in Malaysia. "Malaysia is no longer the country that we knew". Pray that all the ministers in the government cabinet have the will to carry out all the new policies implemented by the central government so that people of different races enjoy the same treatments, same equality, same opportunities, same chances to make their lives better.

卫理公会以萨迦守望者 3-9/1/19

正月第一个星期的祷告事项

- 1.感谢上帝在 2019 年新的一年。当我们向上帝重新立约委身时，愿上帝帮助我们忠于他所委托给我们的一切。
- 2.为那些在圣诞节期间失去家人的家属哀悼，祷告。祷告，他们继续向上帝寻求，怜悯临到。愿他们从主那里得到希望与平安。
- 3.为教会的现任或新当选的执事开始新的事奉祷告。求主使他们对敏感于教会的需要，并有智慧在教会中实行新的思想或策略，以荣耀我们在天上的父。
- 4.为我们的首相，敦马哈迪祷告。愿上帝赐予他智慧和勇气，实施新思想，帮助马来西亚所有种族的人民。
“马来西亚不再如先前所闻”。祷告，政府内阁的所有部长都有意愿执行中央政府实施的所有新政策，以便不同种族的人享有同样的待遇，同样的平等，同样的机会，同样的机会，生活更加美好。

Isakhar Pengawal Methodist 3-9/1/19

Doa minggu pertama Januari

1. Bersyukur kepada Allah atas Tahun yang baru. Sekali lagi kita bertekad, mohon Allah menguatkan kita untuk melakukan apa yang dikehendakiNya.
2. Kita berdoa untuk sesiapa yang kehilangan ahli keluarga pada musim Krismas yang lalu. Berdoa supaya mereka terus bergantung kepada Allah, kesejahteraan dan harapan didapati dalam Kristus.
3. Berdoa untuk pelayanan LCEC(AJK Gereja) tahun ini. Mohon Allah mengurniai mereka sebuah hati yang sensitif terhadap keperluan gereja, dan kebijaksanaan dalam ministri dalam gereja demi memuliakan nama Allah.
4. Berdoa untuk perdana menteri, Tun Mahathir. Mohon Allah mengurniai dia dengan kebijaksanaan dan keberanian dalam melaksanakan polisi-polisi yang baru yang bermanfaat terhadap semua rakyat Malaysia.
5. Berdoa supaya "Malaysia tidak seperti dulu lagi". Berdoa supaya menteri-menteri sanggup melakukan berasas segala polisi baru yang ditetapkan, supaya manfaat semua kaum dapat dipenuhi. Peluang yang sama, kedudukan yang sama, kehidupan yang lebih baik.